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Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom 

 

 

 Košice: 01.10.2019 

 Číslo: 2840/2019/OSM-33159 

 Vybavuje: Ing. Darina Šebeňová  

 email: darina.sebenova@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 322 

 mobil: 0918 766 017 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 10. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 30.09.2019 

 

 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Ján Jakubov, predseda komisie, ktorý na úvod 

skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 13 členov komisie a komisia je uznášania 

schopná. Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili 

Ing. Zoltán Béreš, Mgr. Peter Berinšter, Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová, JUDr. Peter 

Pandy a Ing. Jozef Želinský. 

 

 Uznesenie č. 47/2019 

 Komisia schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie projektov realizovaných z fondov 

Európskej únie a štátneho rozpočtu v rokoch 2020 – 2027 

 O obsahu materiálu informoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií 

Úradu KSK. 

 V diskusii vystúpili: 

- Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór KSK, ktorý informoval, že od júna 2019 má 

zablokovaný prístup  k účtovným výkazom KSK v rámci SAP a ak nebude tento prístup 

obnovený, nebude môcť spracovať stanovisko k prijatiu úveru a ani k čerpaniu úveru, čo je 

povinnosťou hlavného kontrolóra. Žiadal uviesť uvedenú informáciu do zápisnice 

z komisie. 

- Peter Kasterko sa dotazoval, z akého dôvodu nemá hlavný kontrolór prístup k účtovným 

výkazom. 

- JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. sa zaujímal, či boli rokovania s komerčnými bankami a aká je 

výška úrokových sadzieb. 

Dipl. – Kfm. Ing. Michal Demo odpovedal, že k uvedenému materiálu nie je potrebné 

stanovisko hlavného kontrolóra KSK, pretože sa nejedná o nový úver, ale len o predĺženie 
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čerpania úveru. Ak hlavný kontrolór požiada o účtovné údaje, budú mu poskytnuté 

odborom financií. Zároveň informoval, že vďaka prieskumu trhu sa podarilo dohodnúť 

nižšiu úrokovú sadzbu. V apríli 2020 budú oslovené minimálne 3 komerčné banky, aby 

vypracovali ponuku pre KSK. 

V diskusii ďalej vystúpili Ing. Ján Jakubov, Ing. Igor Petrik, Ing. Zuzana Kleinová a Daniel 

Rusnák. Na ich otázky odpovedal Dipl. – Kfm. Ing. Michal Demo. 

 

Uznesenie č. 48/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:  14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Informatívna správa  - Vyhodnotenie výziev cezhraničného programu ENI 

Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2014 – 2020 

 O obsahu materiálu informovala Ing. Barbora Kováčová z referátu regionálneho rozvoja 

 a plánovania Úradu KSK. 

 

 Uznesenie č. 49/2019 

 Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Spolufinancovanie projektov subjektov v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja z Environmentálneho fondu na rok 2020 

 O obsahu materiálu informovali Ing. Viera Dulinová z odboru projektov a investícií Úradu 

KSK a Ing. Ľudovít Hintoš, vedúci oddelenia energetiky Úradu KSK. 

 V diskusii vystúpil Ing. Igor Petrik, ktorý upozornil na chybu v dôvodovej správe 

k materiálu a opýtal sa, či je potrebné ohlásenie stavebných prác. 

Na jeho vystúpenie reagovala Ing. Viera Dulinová. 

 

Uznesenie č. 50/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:  16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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5. Nájom nebytových priestorov pre IDS Východ, s.r.o. 

 O obsahu materiálu informoval Ing. Miroslav Fazekaš, PhD., z odboru dopravy Úradu 

KSK. 

  V diskusii vystúpili Ing. Ján Jakubov, Ing. Ľubomír Hudák, Ing. Zuzana Kleinová a Ing. 

Igor Petrik, ktorí mali pripomienky k formulácii návrhu na uznesenie týkajúceho sa 

dôvodov hodných osobitného zreteľa, a to, že činnosti zabezpečované  IDS Východ, s.r.o. 

majú verejnoprospešný charakter. 

 

 Uznesenie č. 51/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť po 

prehodnotení znenia dôvodov hodných osobitného zreteľa. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní:  16 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

6. Nájom telocvične Hotelovej akadémie v Košiciach 

 O obsahu materiálu informoval Peter Zůbek, vedúci oddelenia športu odboru školstva 

Úradu KSK. 

Ing. Igor Petrik a Mgr. Štefan Rychnavský sa opýtali, či sa telocvičňa Hotelovej akadémie 

na Južnej triede 10 v Košiciach bude nájomcom využívať každý deň nepretržite. 

Peter Zůbek informoval, že len v určité dni a v určitom čase, čo bude uvedené aj 

v nájomnej zmluve. Vždy vo zverejnenom oznámení o možnosti prenájmu športového 

zariadenia sú uvedené konkrétne dni a čas, kedy je športové zariadenie voľné.  

 

Uznesenie č. 52/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:  16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

 O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 53/2019 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní:  16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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8. Rôzne 

 

8.1. Tajomníčka komisie informovala o riešení požiadaviek členov komisie Ing. Mgr. 

Lenky Kovačevičovej, Ing. Milana Kicku a Mgr. Rastislava Jíleka vznesených na rokovaní 

komisie dňa 05.08.2019. Mgr. Rastislavovi Jílekovi bol odovzdaný sumár jázd sypačov cez 

mesto Trebišov v tlačenej forme spracovaný Správou ciest KSK. 

 

 8.2. Najbližšie rokovanie komisie bude dňa 18.11.2019 o 13,00 hod.  

 

9. Záver 

 

Predsedajúci Ing. Ján Jakubov sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………… …………………………………… 

Ing. Darina Šebeňová Ing. Ján Jakubov 

tajomníčka komisie predseda komisie 


